

21 November 2014

For immediate release

The Competition Commission responds to the Government's appointment of member to the Commission

The Competition Commission (Commission) welcomes the Government's appointment of Professor Suen Wing-chuen as a member to the Commission with effect from 21 November 2014 to 30 April 2016 to fill the vacancy left by the late Professor Tsang Shu-ki.

“The Commission expresses its heartfelt gratitude to Professor Tsang Shu-ki for his valuable contribution during the set-up stage of the Commission. We also warmly welcome the appointment of Professor Suen Wing-chuen,” the Commission spokesperson said.

新聞稿

競爭事務委員會回應政府委任競委會委員一事

競爭事務委員會(競委會)歡迎政府委任孫永泉教授由 2014 年 11 月 21 日起至 2016 年 4 月 30 日，接替已故的曾澍基教授成為競委會委員。

競委會發言人表示，競委會衷心感謝曾澍基教授於競委會成立階段作出莫大貢獻，並熱切歡迎孫永泉教授加入競委會。